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Op “Baneman” boert op dit moment de 4e generatie Krukerink. De familie Krukerink bestaat uit de 

ouders van Gerbert, Wim en Riek, Gerbert en Linda met hun kinderen Tristan(2jr) en Rutger 

(1mnd). Gerbert boert in maatschap met zijn ouders en zal het bedrijf over enkele jaren 

overnemen. 

 

Het bedrijf is de laatste 12 jaar gegroeid van 70 melkkoeien in 2000 tot 130 nu. De beschikbare 

grond is toegenomen van 40 naar 51 ha, waardoor het bedrijf een stuk intensiever is worden. In 

2008 is de varkenstak van 110 fokzeugen afgestoten. Om dit te kunnen doen is er in 2005 al een 

uitbreiding van de ligboxenstal geweest van 64 naar 130 plaatsen. Op dit moment zijn we met de 

bouw bezig voor een nieuwe melkstal. Hierdoor neemt de stalcapaciteit toe tot 177 melkkoeien met 

afkalfstallen en een 22 stands swing-over melkstal met wachtruimte.  

De koeien, die jaarrond op stal staan krijgen een mengkuil gevoerd met een Weelink-systeem van 

2x20 vreetplekken. Deze word 2x per jaar gemaakt door een gespecialiseerde loonwerker. Een 

onafhankelijke voeradviseur berekend de rantsoenen. Daarnaast 

zijn er 2 voersoorten beschikbaar in de krachtvoerbox. Doordat de 

mengkuil vrijwel ongevoelig is voor broei, kan er voor  8 tot 10 

dagen voer gehaald worden. Koeien voeren is leuk, zolang je het 

maar niet elke week hoeft te doen. 

De goede koeien worden sinds dit jaar ingekruist met 

Zweedsroodbont, het ondereind met Belgisch Blauw. Het huidige 

aantal jonvee (70 stuks) moet de toekomstige veestapel van 180 

koeien kunnen vervangen. Hiervoor hebben we een productieve, gezonde koe nodig. Het oudere 

jongvee staat in een gehuurde stal op 500m afstand. 

Maatschap Krukerink is een familiebedrijf en wil productiefactoren grond, arbeid en kapitaal zo 

efficiënt mogelijk inzetten. Wij denken door de realisatie van de nieuwe melkstal meer melk te 

kunnen produceren met minder arbeid. Alles waar we zelf niets mee kunnen verdienen besteden 

we uit aan de loonwerker. Het maaien, schudden, harken, kuilsnijden, ploegen, kunstmeststrooien 

zijn de grootste werkzaamheden die we zelf doen. Hierdoor hebben we niet veel kapitaal in 

machines zitten. We willen het werk zolang mogelijk met eigen arbeid rondzetten. Daarbij is 

afwisseling en plezier in het werk voor ons een grote drijfveer. Als Wim en Riek een stapje terug 

doen, zal er een medewerker bij komen.  

Om de duurzaamheid te verbeteren zijn we bezig ons energieverbruik te verminderen en zijn er 

plannen om zonnepanelen te plaatsen en alle asbestdaken te vervangen.  

Naast het werk thuis zijn we nog actief binnen een studiegroep met 10 collega’s uit Geesteren 

waarmee in de winter bijeenkomsten organiseren en kopen we gezamenlijk verschillende 

producten in. Gerbert is verder nog Districtsraadslid van FrieslandCampina. 

  


